



Datum 2018-11-13
Dagordning Styrelsemöte nr. 10

1. Mötet öppnas

Fredrik förklarar mötet öppnat kl 17:13

2. Val av mötets ordförande

Förslag: Fredrik Skeppstedt. Vald

3. Val av justeringsperson

Förslag: Anton Olsson. Vald

4. Val av sekreterare

Förslag: Andreas Johansson. Vald

5. Kallade

Anton Olsson, Fredrik Skeppstedt, Otto Björnsson, Andreas Johansson,
Emelie Ericsson, Joel Henegård, Jonathan Svedberg, Madeleine
Laason, Matilda Kuusela, Peter Bakai, Richard Linde, Robin Eng
Engmark, Sandra Weideryd, Viktor Hjalmarsson, Albin Rimming,
Julia Hagberg Fyrberg

6. Adjungering

Inga

7. Mötet behöriga utlysande

Mötet är behörigt utlyst

8. Godkännande av dagordningen

Lagt till punkt e, godkände efter det.

9. Föregående mötesprotokoll

Arkiverat

10. Ev. bordlagda frågor

a. Bank

Under kontroll

11. Lägesrapport

Joel: Säljer biljetter till sittningen. Det går bra. De får ihop en N-phadderi till nästa år!

Sandra: Jobbar med lite gyckel, har ett event för tjejföreningar på fredag i Linköping.

Viktor: Pratad med Världens Bar, 40 burgare är beställda. Hemsidan krånglar fortfarande, det är på gång att lösas.

Emelie: Har förhoppningsvis fått ihop ett Fest-N tills nästa år. Planerar VK och SSK Bygg sittning.

Otto: Bra uppslutning på föreläsningar. Ser väldigt bra ut!

12. Ordförande informerar

Inspirationsdag söndag 25:e i Linköping. Anmälan är öppen!

Var på Quintek, det gick bra! Ovveinvigningen gick bra!

13. Studienämndsordförande informerar

Sitter med kursutvärderingar, har fått in alla och sammanställer.

Vi har fått ett EU direktiv med nya betygskriterier, det är inte bestämt när det ska implementeras.

14. Näringslivsansvarig informerar

Har skickat påminnelse till Sweco och Almroth om fakutra betalning

15. Uppföljning att göra från förra mötet

Hänvisar till Ordförande Informerar

16. Diskussionspunkter

a. Luciafika

Vi vill hålla i ett Luciafika i år igen! Bjuda på Glögg och Lussebullar. Vi kollar vad vi har för budget. 100 lussebullar och glögg till ca 100 pers.

b. Valberedningen

Styrelsen föreslår Olle Supponen och tillfrågar honom. Pratar om person 2 i chatten

c. Julavslutning

Julbord! Vi kollar på budget och möjligheter! Frågan bordläggs från och med nu.

d. Märkesutdelning ovve OK

Delas ut på en föreläsning, preliminärt måndag.

e. Stångåstaden

20 platser 7/12-18, bindande anmälan, främst 3:or. Styrelsen bjuder på resa, pendeln går 07:48. Studiebesök, samling tornet 1 pågår 08:30-12:00.

17. Övriga frågor

Viktor: Vi har fått förfrågan om att vara med i Lithanianens sektionssidor.

Vi tackar nej

Har fått frågan från Navitas om att gå på lunchföreläsning med dem. Vi tackar nej då BAM pågår då.

Pubrundans budget förra året var 1500

Fredrik: Mellanfest till byggsittningen? Ser över möjligheter och lägger upp ett evenemang.

Luciatåg ska gås! Sker på trappans tömning, 15/12-18. Lyssnar med lite andra sektioner för att lussa på ett flertal förfester.

Joel: Undrar över nya förråd, finns antagligen ingen möjlighet.

18. Nästa möte

Tisdag 20/11-18 kl 17:15 i TP 40

19. Att göra till nästa möte

Viktor fixar evenemang

Delar preliminärt ut märken på måndag

Se över budget för luciafika och julbord

Fredrik förklarar mötet avslutat 18:10

Fredrik Skeppstedt

Ordförande, Fredrik Skeppstedt

Andreas Johansson

Sekreterare, Andreas Johansson

Anton Olsson

Justerare, Anton Olsson